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Mødested: Café Du & Jeg - tak for fint værtskab 
 
Her er referatet. 
 

Emne Beskrivelse Ansvarlig 

Velkomst  Velkomst ved Michael, herefter en kort 
præsentationsrunde. 
 

Aftenens dagsorden: 
- Velkomst og præsentation af stedet 

- Opfølgning på igangværende aktiviteter 

- Igangsættelse af nye initiativer 

- Evt 

 

 
 

Aktiviteter og 
indsatser 

 
 

 
 

Restauratørlaug Opdatering: 
Ikke noget nyt på dette møde. 
 

Tommy, Anton 

Fælles Tuk Tuk OPDATERING: 
Ikke vendt på morgenens møde – da fokus har været på 

bænke og Kulturdag 😊 
 
Vender det i handelsstandsforeningen – og så bringes det 
på næste bylivsmøde. 
 
På næste møde laver vi så evt. en konkret plan for, hvem 
der gør hvad og har ansvar og vedligeholdelsespligt mv. 
 

Anton 

Bænke & Byrum 
 

OPDATERING: 
 
De er nu sat op – og der har været rigtig fin feedback 
allerede! Det er så fedt! 
 
Fedt at de er forskellige, så det ikke er ”kommuneagtigt” 
 
Imponeret over hastigheden. Fra ide til handling. Det er 
stærkt arbejde. 
 

 
Pernille, Hans Henrik, 
Claus, Marie, Tommy 
Mette 
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Rudersdal Kommune kommer til at trække data på brugen 
af de enkle møbler. Det gøres bl.a. ved brug af en QR, hvor 
brugeren ledes til en stribe spørgsmål. 
 
QR-koden skal også lede til historien om bænken. 
 
Mette og Tommy. Mette laver tekst om bænkene og 
sender til Tommy. 
 
 
Se den flotte omtale af bænkene nedenfor: 
 
 
Vedbæk Bænken (Dråbebænken) 

 
 
Rundt om træet bænken (Købt) 
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Dør-bænkene, tre stk. lavet af FGU i København. 
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Bænkene skal doneres til Rudersdal Kommune, så 
overtager de derved driften.  
 
 

Byrum/Torv ved 
Stationen 
 

Bænkene lavet af FGU bruges i dette område sommeren 
over. 

 
Hans Henrik, Patrizia, 
Michael 
 
 

Strand i 
baggården 
(Offentligt 
tilgængelig) 
 

Café Du & Jeg har nu fået Strand i baggården – og hvor er 
det blevet godt! 

Anton, Pernille 



Bylivsnetværk Vedbæk – referat fra d. 24.5.2024   

             

Side 5 af 9 

 

 
Snart mulighed 
for slagterkød og 
ost i Vedbæk 
 

Café Du & Jeg er kommet godt fra start, og er blevet taget 
rigtigt godt imod. Nu udvides der snart med en ”butik”, 
hvor der kan købes højkvalitets kød og ost. 
Meget mere om dette, når vi nærmer os. 
 

Anton og Pernille 

Kulturnat 23/5 
 

Så ærgerligt med det våde vejr. Det havde naturligvis sin 
indvirkning. Men stemningen i byen var rigtig god. 
 

”Det var skide godt” blev der udtalt på dagens møde. 😊  
 
Mad og is blev udsolgt hos flere aktører. 
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Ris: 
Lidt uklart hvornår gaden var lukket. Men det voldte ikke 
så så store problemer. Blot et opmærksomhedspunkt til 
næste år. 
 

 
 

Skovspot Skal vi lave en attraktion, hvor man får en fantastisk 
udsigt? 
Gribes på et kommende møde. 
 

Hans Henrik 

Spot ved Social 
Footies 

Norfors har området, hvorfor der først skal rettes 
henvendelse til dem. Cornelius finder en kontakt til Hans 
Henrik. 
 

Hans Henrik, Cornelius, 
Tommy 

Funky Friday 6/9 Måske noget om morgenen ved stationen, når folk skal på 
arbejde. 
 
Fredagsbar om eftermiddagen og aftenen. 
 
Familiearrangement – for familierne. 
 
Mobilscene: lejes for ca. kr. 5.000,-. Kunne være Kim 
Larsen Jam. 
 
Skal vi placere scene fra Mariehøj – kan vi bruge lokale 
leverandører af AV, lys og lyd? 
 
Strøm, Handelsforeningen kan sponsere en stor del. 
 
Ansøg om gadelukning – vær opmærksom på busser. 
(Hans Henrik/Tommy) 
 
Arbejdsgruppe nedsættes og vendes i Handelsforeningen 
 
6/6 Hyggemøde, hvor dette arrangement kan vendes. 8.30 
– 9.30. Croissanter og kaffe. 
 
 

Hans Henrik, Daniel,  

EM-kampe Vi er røde, vi er hvide…. Vinsmagning af Rød og hvidvin 
 
Arrangementet er i kulturhuset – hvordan profilerer vi 
butikker, som er medlemmer i Handelsforeningen? 
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Pølsebrød tilovers fra Kulturdagen – kan bruges til dette? 
(Mette) 
 
Billet skal ”købes” til kr. 0,- 
 
Skal vi lave en pakke fra Handelsforeningen? 
 
Antons bror (Victor) har Silvan og vil gerne skaffe flag 
billigt. 

 
 
 
 
Daniel 
 
 

Årshjul 
 

Opgaven med at samle årshjul og planer fra jer, er for at 
sikre et samlet overblik og opdage, hvornår vi kan samle 
og styrke begivenheder. Ydermere giver det overblik over 
stille eller overfyldte perioder. 
 
Nævnte aktiviteter: 
 
EM-kampe 
1/9 Åbning af Butikker (Cafe Du & Jeg) 
6/9 Funky Friday 
Skolernes motionsløb i uge 41 
31/10 Halloween  
Sportsdag for børnehaverne i uge 43 
 

Husk at melde ind, hvis I har flere vi skal huske 😊 
 

 

Evt. KOMMUNIKATION 
 
Vi skal overveje, om der er flere vi ønsker med til 
bylivsmøderne. Pt. kan vi kun maile og invitere de der var 
med til Kick Off, eller efterfølgende har vist deres 
interesse. Så vil I have naboen, vennen eller en helt tredje 
med, så send mig deres mail, eller bed dem tage fat i mig. 
 
Driftstilskud til Kulturhuset spænder ben for øvrige 
aktiviteter – Tommy vender sagen med Birgit. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tommy 
 

Fokusemner for 
Vedbæk 

Her er de fokusområder der arbejdes med: 
 
- Vi vil skabe hyggelige uderum, som giver anledning til 

ophold og sociale aktiviteter. 

- Vi ønsker at skabe aktiviteter, som midlertidigt kan 

lukke gaden og få butikker og kunder på gaden 😊 
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- Vi ønsker at kigge på trafik og logistik – herunder 

hastighed og parkeringsforhold. 

- Vi ønsker en tættere dialog med ejendomsejerne, så 

vi sammen kan skabe det ønskede butiksmix i byen. 

Vi drømmer om butikker som fx: cafe, slagter, 

tøjbutik, materialist, vinbutik/bar, fiskehandler mv. 

- Vi vil arbejde for flere aktiviteter og brug af gader og 

pladser, som ikke kun er båret af butikkerne. 

 

Rudersdal 
Kommune 

Thomas – dagtilbuddet i kommune. 
Der er syv børnehaver fra Vedbæk++ (FC Rudersdal er 
med), som gerne vil lave en idrætsdag i oktober. Det bliver 
bl.a. med fodbold og andet. 
 
Kan det kombineres med byaktiviteter? Hans Henrik 
rækker ud. 
 
Trøjesponsor kunne være Hummel (Anton ringer til 
Anders) 
 
Følg med her: 
Referater fra alle bylivsnetværk lægges op her: 
 
https://www.rudersdal.dk/mere-byliv 
 
Dialogmøde om ny planlægning for Vedbæk Station og 
Centerområde 

 

 

Næste møde  19. juni kl. 18.00-19.30 hos Bakkehuset 
 
Dagsorden: 

- Velkomst og præsentation af stedet 

- Opfølgning på igangværende aktiviteter 

Herunder Funky Friday 

- Igangsættelse af sommerinitiativer 

- Evt 

 

 
 
 

Møder 2024 Vi vil gerne besøge forskellige steder i løbet af 2024. Følgende 
blev foreslået: 
 
Søly  
Rosenhuset 

Tommy, (Michael) 
 

https://www.rudersdal.dk/mere-byliv
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Sognegården 
Frydenlund 
 

14 aug. kl. 8.00-9.30  

10.sep. kl. 18.00-19.30 

22 okt. kl. 8.00-9.30  

18. nov. kl. 18.00-19.30  

 
 

 
Venlig hilsen 
Michael Moos Møller 
Konsulent 
BIDdanmark 
 
michael@biddanmark.dk 
22 24 42 42 (Send gerne sms) 
 
 

mailto:michael@biddanmark.dk

